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POSĖDŽIO PROTOKOLAS 
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Kaunas 

 

Posėdis įvyko 2024-10-18. 

Posėdžio vieta: Odontologijos fakulteto Dekanato auditorija. 

 

Posėdžiui pirmininkavo OF Tarybos pirmininkas Prof. Dr. Gintaras Juodžbalys 

Posėdžio sekretorius Dr. Albertas Kriaučiūnas 

 

Dalyvavo LSMU MA Odontologijos fakulteto Tarybos nariai: 

1. Prof. Dr. Dainius Razukevičius 

2. Prof. Dr. Kristina Lopatienė 

3. Prof. Dr. Vita Mačiulskienė-Visockienė 

4. Prof. Dr. Gediminas Žekonis 

5. Prof. Dr. Julija Narbutaitė 

6. Prof. Dr. Arūnas Vasiliauskas 

7. Doc. Dr. Vilija Andruškevičienė 

8. Stud. Emilija Tarnauskaitė 

9. Stud. Smiltė Paldauskaitė 

 

Kvorumo buvimas: 

Posėdyje dalyvauja 11 iš 13 Lietuvos sveikatos mokslų universiteto Odontologijos fakulteto 

tarybos narių, todėl nustatytas kvorumas yra. 

 

Svarstyta: Posėdžio darbotvarkės tvirtinimas: 

Siūloma darbotvarkė: 

1. Odontologijos fakulteto (OF) dekano Prof. Dr. Dainiaus Razukevičiaus pristatymas – 

pranešimas: 2023-2024 OF studijų rezultatai. 

2. Odontologijos ir Burnos higienos studijų programų 2023-2024 metų ir naujų planų 

2025/2026 metams aptarimas ir tvirtinimas. 

3. Odontologijos studijų programos ir Burnos higienos studijų programos komitetų veikla ir 

planas. 
4. Baigiamojo egzamino reglamento rengimas. 

5. Atestacinės komisijos sudėties koregavimas. 

6. Klinikinių studijų tvarkos esant nesutvarkytai teisinei bazei aptarimas. 

7. Dantų ir burnos ligų klinikos tobulinimosi programos “Lazeriai odontologo praktikoje” 
aprašo pristatymas, aptarimas ir svarstymas. 

8. Einamieji klausimai (statybos, galimas baigiamojo magistro darbo tobulinimas, fakulteto ir 

mokslo vystymas). 

Posėdžio pirmininkui pakvietus, Tarybos nariai rankos pakėlimu, patvirtino darbotvarkę. 

 

Balsavimo rezultatai: 

Už: - 11. 

Prieš: - 0. 

Susilaikė: - 0. 

Nusišalino: - 0. 



Sprendimas: patvirtinti posėdžio darbotvarkę: 

1. Odontologijos fakulteto (OF) dekano Prof. Dr. Dainiaus Razukevičiaus pristatymas 

– pranešimas: 2023-2024 OF studijų rezultatai. 

2. Odontologijos ir Burnos higienos studijų programų 2023-2024 metų ir naujų planų 

2025/2026 metams aptarimas ir tvirtinimas. 

3. Odontologijos studijų programos ir Burnos higienos studijų programos komitetų 

veikla ir planas. 
4. Baigiamojo egzamino reglamento rengimas. 

5. Atestacinės komisijos sudėties koregavimas. 

6. Klinikinių studijų tvarkos esant nesutvarkytai teisinei bazei aptarimas. 

7. Dantų ir burnos ligų klinikos tobulinimosi programos “Lazeriai odontologo 

praktikoje” aprašo pristatymas, aptarimas ir svarstymas. 

8. Einamieji klausimai (statybos, galimas baigiamojo magistro darbo tobulinimas, 

fakulteto ir mokslo vystymas). 

 
 

Svarstyta 1: Odontologijos fakulteto (OF) dekano Prof. Dr. Dainiaus Razukevičiaus 

pristatymas – pranešimas: 2023-2024 OF studijų rezultatai. 

 

Dekanas Prof. Dr. Dainius Razukevičius savo pranešime pristatė 2023-2024 m. 

Odontologijos fakulteto studijų rezultatus, akcentuodamas pagrindinius akademinius 

pasiekimus ir studentų pažangą. Jis apibendrino studentų akademinius rodiklius, įvertino 

studijų programų efektyvumą ir atkreipė dėmesį į pagrindinius fakulteto mokslinius ir 

praktinius pasiekimus. Pranešimo metu buvo aptarti studentų baigiamųjų darbų kokybės 

vertinimai, praktinių įgūdžių ugdymas bei tobulinimo sritys, siekiant pagerinti studijų 

kokybę ateinančiais metais. Taip pat buvo akcentuota dėstytojų įsitraukimo į studijų 

procesą svarba ir fakulteto siekis nuosekliai gerinti mokymosi aplinką bei užtikrinti 

aukštus akademinius standartus. 

OF tarybos nariai po pranešimo diskutavo visais klausimais. 

 

Balsavimo rezultatai: 

Už: - 11. 

Prieš: - 0. 

Susilaikė: - 0. 

Nusišalino: - 0. 

 

Sprendimas 1: Lietuvos sveikatos mokslų universiteto odontologijos fakulteto 2023-2024 m. 
studijų rezultatams pritarta. 

 

Svarstyta 2: Odontologijos ir Burnos higienos studijų programų 2023-2024 metų ir naujų 

planų 2025/2026 metams aptarimas ir tvirtinimas. (Prodekanė prof. Kristina Lopatienė, doc. 

Kristina Saldūnaitė-Mikučionienė). 

 

Odontologijos 2023-2024 metų studijų programos rezultatus ir naujus planus pristatė 

Prodekanė prof. Kristina Lopatienė. Posėdžio metu, aptariant 2023-2024 mokslo metų 

Odontologijos studijų programų rezultatus bei naujus planus, buvo patvirtinta keletas 

svarbių veiksmų. Buvo aptarta parengta ir patvirtinta „Odontologijos“ studijų programos 

komiteto (SPK) 2023/2024 mokslo metų veiklos ataskaita, taip pat parengtas ir 

patvirtintas 2024/2025 mokslo metų veiklos planas. SPK aptarė ir patvirtino 2025/2026 

mokslo metų studijų planus bei naujų dalykų aprašus. Posėdyje taip pat buvo svarstomi 



studentų pasiekimų rezultatai ir programos eiga, organizuojami susitikimai su dėstytojais 

ir studentais siekiant aptarti studijų eigą bei pokyčių poreikį. Dėmesys buvo skiriamas ir 

„Odontologijos“ programos studentų apklausos rezultatų, surinktų pagal SKSU anketą, 

aptarimui bei studijų dalykų ir jų aprašų peržiūrai ir atnaujinimui pagal poreikį. Siekiant 

skatinti tarptautiškumą, buvo numatyta plėsti naujas Erasmus+ sutartis, didinti tiek 

studentų, tiek dėstytojų mobilumą. Komitetas taip pat pabrėžė Odontologijos studijų 

programos viešinimo svarbą – planuojama aktyviai dalyvauti Aukštųjų mokyklų mugėse, 

LSMU Atvirų durų dienose, taip pat organizuoti išvykas į mokyklas bei nuotolinius ir 

individualius susitikimus su moksleiviais. Šie sprendimai ir veiklos planai siekia 

užtikrinti programos tobulinimą ir augantį matomumą tiek nacionaliniu, tiek tarptautiniu 

lygiu. 

Burnos higienos 2023-2024 metų studijų programos rezultatus ir naujus planus pristatė 

doc. Kristina Saldūnaitė-Mikučionienė. Posėdyje taip pat buvo aptarti „Burnos higienos“ 

studijų programos komiteto (SPK) veiklos planai 2024/2025 mokslo metams. Buvo 

parengta ir patvirtinta „Burnos higienos“ studijų programos komiteto 2023/2024 mokslo 

metų veiklos ataskaita, o taip pat parengtas ir patvirtintas veiklos planas 2024/2025 

mokslo metams. Komitetas aptarė ir patvirtino studijų planus ir dalykų aprašus 

2025/2026 mokslo metams, daug dėmesio skirdamas programos eigai ir studentų 

pasiekimų rezultatams. Siekiant užtikrinti studijų kokybės tobulinimą, planuojami 

reguliarūs susitikimai su dėstytojais, kurių metu bus aptariama studijų eiga ir pokyčių 

poreikis, taip pat susitikimai su studentais siekiant išanalizuoti jų pastebėjimus bei 

iššūkius. 

 

Balsavimo rezultatai: 

Už: - 11. 

Prieš: - 0. 

Susilaikė: - 0. 

Nusišalino: - 0. 

 

Sprendimas 2: Lietuvos sveikatos mokslų universiteto odontologijos fakulteto 2023-2024 m. 

Odontologijos ir Burnos higienos studijų programoms bei dalykų aprašams pritarta. 

 

Svarstyta 3: Odontologijos studijų programos ir Burnos higienos studijų programos 

komitetų veikla ir planas. (Prodekanė prof. Kristina Lopatienė, doc. Kristina Saldūnaitė- 

Mikučionienė). 

 

OF prodekanė Prof. Dr. Kristina Lopatienė pateikė Odontologijos studijų programos 

(SPK) 2023/2024 metų veiklos ataskaitą. Posėdyje buvo aptarti esminiai Odontologijos 

studijų programos pokyčiai, numatyti 2024/2025 metams. Pagrindiniai pakeitimai apima 

reguliarią studijų programos atnaujinimo tvarką, atsižvelgiant į naujus teisės aktus, bei 

absolventų įsidarbinimo ir karjeros stebėsenos stiprinimą, reguliariai organizuojant 

darbdavių apklausas ir susitikimus. Planuojama pradėti Odontologijos fakulteto 

simuliacijų ir mokslo centro veiklą, kuriame bus įrengta 40 klinikinių simuliatorių, iš jų 

20 naujų, ir 10 virtualių 3D simuliatorių. Šis centras suteiks galimybę studentams naudoti 

pažangiausias simuliavimo technologijas, skirtas ikiklinikinių įgūdžių ugdymui ir 

kokybės gerinimui. Be to, siekiant skatinti mokslinį aktyvumą, planuojama įsteigti naujus 

specializuotus studentų mokslinius būrelius, o taip pat aktyvinti Odontologijos 

programos viešinimą lietuvių ir anglų kalbomis. SPK pabrėžė dėstytojų ir studentų 

mobilumo skatinimo būtinybę bei informacijos sklaidos užtikrinimą. Svarstoma 

galimybė programas vykdyti mišriose grupėse, atsižvelgiant į studentų poreikius. 



Numatyta toliau plėtoti individualią studentų pažangos analizę ir įvertinti individualių 

pokalbių su dėstytojais poreikį. SPK taip pat siekia analizuoti studentų studijų 

nutraukimo priežastis, bendradarbiaujant su Studentų reikalų tarnyba, bei užtikrinti 

kiekvieno studento skundų nagrinėjimą pagal universiteto nustatytą tvarką. Mokymosi 

procesas bus pritaikomas pagal individualius poreikius, remiantis dalinių studijų 

rezultatų ir ankstesnio mokymo vertinimu. Be to, studentams numatoma skirti finansinę 

paramą, vadovaujantis LSMU taisyklėmis. Siekiant gerinti grįžtamąjį ryšį su studentais, 

planuojama intensyvi studentų aktyvumo skatinimo programa. SPK numato, kad 

2025/2026 mokslo metais bus atnaujinti visų dalykų aprašai, siekiant pagerinti dėstymo 

kokybę. Tvarkos bus reguliariai peržiūrimos ir atnaujinamos pagal poreikį. Planuojami 

reguliarūs susitikimai su studentais ir mokslininkais, siekiant skatinti studentų 

įsitraukimą į mokslinę veiklą bei plėsti individualių pokalbių su studentais galimybes. 

Dėstytojų kompetencijų gerinimas taip pat bus prioritetas, su planuojamais mokymais 

dirbti su virtualiais 3D odontologiniais simuliatoriais. Studijų programos atnaujinimo 

planai akredituoti iki 2031 metų kovo mėnesio. 

 

Doc. Kristina Saldūnaitė-Mikučionienė pateikė Burnos higienos SPK 2023/2024 metų 

veiklos ataskaitą. Posėdyje buvo aptarti esminiai Burnos higienos studijų programos 

pokyčiai, numatyti 2024/2025 metams. Burnos higienos SPK posėdyje akcentavo 

bendradarbiavimo su socialiniais partneriais stiprinimą, siekiant užtikrinti studijų 

kokybės gerinimą ir didesnį absolventų įsidarbinimo galimybių plėtimą. Komitetas taip 

pat įsipareigojo toliau įgyvendinti ekspertų pateiktas rekomendacijas, susijusias su 

studijų proceso tobulinimu ir profesinių įgūdžių ugdymu 

 

Balsavimo rezultatai: 

Už: - 11. 

Prieš: - 0. 

Susilaikė: - 0. 

Nusišalino: - 0. 

 

Sprendimas 3: Tvirtinti Odontologijos studijų programos ir Burnos higienos studijų 
programos komitetų 2023/2024 metų ataskaitą ir 2024/2025 metų planus. 

 
 

Svarstyta 4: Baigiamojo egzamino reglamento rengimas. (Tarybos pirmininkas prof. 

Gintaras Juodžbalys). 

 

Posėdžio metu buvo aptartas Baigiamojo egzamino reglamento rengimas. Nutarta, kad 

kiekviena profilinė klinika turėtų deleguoti savo atstovą, atsakingą už baigiamojo 

egzamino organizavimą ir įgyvendinimą. Šis sprendimas priimtas siekiant užtikrinti 

sklandų egzamino proceso koordinavimą ir efektyvų bendradarbiavimą tarp klinikų ir 

egzamino rengimo grupės. 

 

Balsavimo rezultatai: 

Už: - 11. 

Prieš: - 0. 

Susilaikė: - 0. 

Nusišalino: - 0. 



Sprendimas 4: Pritarta. Profilinės klinikos bus oficialiai informuotos apie poreikį paskirti 

atstovus, kurie prisidės prie egzamino reglamento rengimo ir priežiūros. 

 
 

Svarstyta 5: Atestacinės komisijos sudėties koregavimas. (prof. Vita Mačiulskienė- 
Visockienė). 

 

Posėdžio metu buvo aptartas atestacinės komisijos sudėties klausimas. Buvo nuspręsta, 

kad profesorė Vita Mačiulskienė-Visockienė kreipsis į LSMU Studentų Atstovybę, 

siekdama gauti jų atstovo delegavimą į atestacinę komisiją. 

 

Balsavimo rezultatai: 

Už: - 11. 

Prieš: - 0. 

Susilaikė: - 0. 

Nusišalino: - 0. 

 

Sprendimas 5: Pritarta. 

 

Svarstyta 6: Klinikinių studijų tvarkos esant nesutvarkytai teisinei bazei aptarimas. (prof. 

Gintaras Juodžbalys). 

 

Prof. Gintaras Juodžbalys kvietė aptarti ar jau laikas peržiūrėti klinikinio darbo su 

studentais vidaus tvarką, atsižvelgiant į numatomus įstatyminius pakeitimus ir esamą 

sudėtingą situaciją kviečiant pacientus klinikiniams darbams. Posėdyje svarstant šį 

klausimą buvo nutarta, kad klinikinių studijų tvarkos klausimas nebus nagrinėjamas, 

kadangi dar nėra priimti atitinkami įstatymai ir nėra pagrindo atlikti pakeitimus ar 

svarstyti papildomų klausimų šia tema. 

 

Balsavimo rezultatai: 

Už: - 11. 

Prieš: - 0. 

Susilaikė: - 0. 

Nusišalino: - 0. 

 

Sprendimas 6: Pritarta, kad klinikinių studijų tvarkos klausimas nebus nagrinėjamas, kadangi 

dar nėra priimti atitinkami įstatymai ir nėra pagrindo atlikti pakeitimus ar svarstyti papildomų 

klausimų šia tema. 

 

Svarstyta 7: Dantų ir burnos ligų klinikos tobulinimosi programos “Lazeriai odontologo 

praktikoje” aprašo pristatymas, aptarimas ir svarstymas. (prof. Vita Mačiulskienė- 

Visockienė). 

 

Posėdyje, svarstant septintąjį klausimą, buvo pristatyta ir aptarta nauja tobulinimosi 

programa „Lazeriai odontologo praktikoje“. Šią programą pristatė profesorė Vita 

Mačiulskienė-Visockienė, pabrėždama programos tikslus ir paskirtį. Programa skirta 

bendrosios praktikos gydytojams odontologams bei gydytojams specialistams, siekiant 

suteikti naujausias žinias apie lazerių taikymą odontologijoje. Šios programos rengėja, 

gydytoja periodontologė Inesa Stigienė. Tobulinimo programos organizatorius - Lietuvos 

sveikatos mokslų universitetas, Dantų ir burnos ligų klinika. 



Programos tikslas – supažindinti dalyvius su lazerių rūšimis, jų savybėmis ir taikymo 

galimybėmis odontologijoje. Dalyviai turės galimybę išmokti, kaip tinkamai pasirinkti ir 

naudoti diodinius ir kietojo kūno (Er, Cr) lazerius praktinėje veikloje. Tobulinimo 

programoje bus ne tik teoriniai užsiėmimai, bet ir praktiniai mokymai, siekiant gerinti 

klinikinius įgūdžius dirbant su lazeriais. Be to, ypatingas dėmesys bus skiriamas saugaus 

darbo su lazeriais taisyklių išmanymui ir taikymui praktikoje. Ši programa siekia kelti 

odontologų kvalifikaciją ir suteikti jiems reikalingų žinių bei įgūdžių, kurie padėtų 

efektyviau taikyti modernias lazerines technologijas odontologinėje praktikoje. 

 

Balsavimo rezultatai: 

Už: - 11. 

Prieš: - 0. 

Susilaikė: - 0. 

Nusišalino: - 0. 

 

Sprendimas 7: Tobulinimosi programai „Lazeriai odontologo praktikoje“ pritarta. 

 
 

Svarstyta 8: Einamieji klausimai (statybos, galimas baigiamojo magistro darbo tobulinimas, 
fakulteto ir mokslo vystymas). 

 

Aštuntuoju klausimu posėdyje buvo aptartos svarbios Odontologijos fakulteto plėtros ir 

tobulinimo kryptys. Diskusijoje buvo akcentuotas fakulteto infrastruktūros plėtojimas, 

įskaitant naujų patalpų statybas, siekiant pagerinti studijų ir mokslinės veiklos sąlygas. 

Taip pat buvo aptartas baigiamojo magistro darbo kokybės tobulinimas, siekiant 

aukštesnių akademinių standartų. Diskusijoje ypatingas dėmesys buvo skirtas fakulteto 

ir mokslinės veiklos vystymui, planuojant inovatyvias veiklas ir naujų projektų 

iniciatyvas. Be to, buvo aptarti simuliacijų bazės ir mokslo laboratorijos kūrimo darbai 

Kalniečių gatvėje, kurie suteiks modernias galimybes studentų praktiniam mokymuisi ir 

moksliniams tyrimams. 
 

 

 

 

 
 

 

 

Posėdžio pirmininkas 
Prof. Dr. Gintaras Juodžbalys 

 

 

 

 

 
 

Posėdžio sekretorius 

Dr. Albertas Kriaučiūnas 


